



## What is SMART Cap



### Smart Cap Concept

**F**ree your design; unlock every designer's key while satisfying the fast-changing world of commercial merchandise. Switch design – often the most insignificant and yet the most annoying part to designers. Manufacturers often spend less or none budget on developing tooling for switches, yet have great difficulties searching for suitable components. Our Smart Cap provides you and every designer with the ultimate solution, with variety of choices for switches and caps. Idea sharing between designers and switch makers are certainly most welcomed. Smart Cap is not only the platform for developing new switches and caps. It allows us to fully utilize the resources we have been given, to express our love to the Earth.

**讓**您的設計更自由，解除設計師的枷鎖，滿足現在產品快速變動的時代，開關按鍵常是設計者最煩惱的小問題。業者大多不願花錢開發按鍵的模具，但又找不到能夠匹配的零件來使用，所以我們推出SMART CAP的解決方案，不僅滿足設計師有多樣化開關及蓋子的自由選擇。當然我們也歡迎設計者或同業共襄盛舉，以此平台開發更多的開關或蓋子，讓物質充分發揮價值，表現選擇愛地球。

### Smart Cap Manual

Step1: **S**elect suitable switch unit by structure and actuation mode. Please refer to full range product series in catalogue.

#### SMART CAP使用說明

步驟一：**依**據不同安裝型式和作動方式，選擇適合開關按鍵本體。請參照目錄，選擇開關系列產品。

#### 6 □ 6 Unit



SPJ



ZTSN



SPHR2



SPH



ZSPE6

#### 9 □ 9 Unit



SPD0



ZSPE9

#### 11.5 □ 11.5 Unit



SPDG



SPCG

#### 12 □ 12 Unit



SPD2





## What is SMART Cap

Step2: **T**he Adapter is the magician of the Smart Cap System. It is the perfect match maker between switch units and caps. It is now available with “□6turn□9” and “□6turn□12”. The two adapters allow the combination of size-6 switch units and 9Cap and 12Cap. More adapters are under development.

步驟二：**轉**接座是SMART Cap系統中的魔法師，完美連結開關與蓋子，目前提供 □6轉□9 和 □6轉□12轉接座可讓□6開關單元安裝於□9 Cap、□12 Cap，未來會陸續發展出各式轉接座。



□6 Unit



□9 Adapter



□12 Adapter

(h1)

(h2)

□6 Cap

□9 Cap

□11.5 Cap

□12 Cap

(h3)

Step3: **S**elect suitable caps which ranged in three from 6Cap, 9Cap to 12Cap. Each with different usage and design will give your product style and great value added-on.

步驟三：**選**擇適合的Cap，區分了三大區塊，有6Cap、9Cap、12Cap，擁有更多的使用，外觀可任意搭配Cap造型，能夠使產品面板及外觀更加有造型，增加產品附加價值。

□6 Cap

□9 Cap

□11.5 Cap

□12 Cap

